
Patrik Hellberg
Finntorp
Ledamot

Patrik Hallberg 4l ir, boende pi
Finntorp sedan 2002. Sambo med
Ida och vi har en dotter ph 2I mtn
som heter Wilhelmina.
Vi foder upp ryska vakthundar och ungerska
skruvhornsfhr pi vir fritid.
Utbildad ldrare, har rest jorden runt, samlar pi gamla
folkvagnar. Anstiilld pi polismyndigheten sedan
2001 .
Kiinner mig lyckligt lottad attfabo i den vackra
milj6 som Alvsbacka erbjuder och hoppas att jag kan
vara en del av en spiinnande framtid.

0553-30 000

Jimmie Johansson
Stenisen
Ledamot

Flyttade till Alvsb acka 2006
tillsammans med min sambo Maria.
Sedan dess har vi producerat2 pojkar
som tar storre delen av min pO:gst ni eftersom jag

iir pappaledig. Fdr dvrigt gillar jag att fiska eller lira
tv-spel ndr chanser ges. Musik 61 6ven en viktig del
for mig!
Det hiir tycker jag iir viktigt att jobba med i
Alvan:
En hillbar framtid for Alvan som fbrening di jag

kiinner att den har mycket att ge!

Kontaktz 30203 I 0763401014

Maud Hertzberg
Ostanis gird
Ledamot

Jag och min familj flyttade hit till Ostanis frin
Ludvika 1987.Nu bor jag tillsammans med Anders
pi Ostanis gird.Jag satt med i Alvans styrelse de
fcirsta 6ren,och efter nhgra 6rs paus,si kiinner jag mig
manad igen.Det vore kul om vi kunde fb in lite mer
foreningsliv,som sommarcafe mm.maudhertzb erg@
hotmail. com mobilnr: 07 3 04 I 4932

Alvsbacka Missionshus

En ny forening bildades i Alvsbacka den 19
april 2009 vid namn "F6reningen Alvsbacka
missionshus". Dess iindamil ar att fbrvdrva,
forvalta och driva Alvsbacka missionshus.
Fdrvaltning ska leda till att missionshuset
bevaras och iir tillgiingligt fdr befolkningen i
bygden.
Det var ungefiir som vi uppfattade bybornas vilja
under de tvfl mdten som hillits i sockenstugan
angiende missionshusets framtid.

Den styrelse som bildades bestir av:
Ordfdrande Mats Brindbergs, Sekreterare Katrin
Johansson, Kassor Gunilla Bernholm, Ledamot
Prem Lavaya Jansson, Ledamot Marie Clauss6n
Revisor Johan Ivarsson ,
Missionsforbundet i Viirmlandl Orebro vill
ha 25 000 kr fcir att dverlita huset till bygden.
Styrelsens forslag ph att losa denna frirya dr att
s2ilja medlemsandelar i missionshuset for 500 kr
per andel. Man kan kdpa hur minga andelar man
vill men varje person kommer trots allt att bara
ha en rost vid stiimman. Detta iir tiinkt att vara ett
substitut till en 6rlig medlemsavgift. En medlem
kan vara en Srsisk - eller en juridisk person.
Styrelsen beriiknar behdva ta tn totalt 35 000
kr for att inte baratacka inkopet av huset utan
ocksfl ha lite pengar till annat som tillkommer
- sfl som forsiikring och lagfart m.m.
Vill man kopa sig en andel gir det bra att
kontakta nigon i styrelsen.
Styrelsen kommer som sagt att frimst arbeta
med att forvalta huset men iir det nigon som vill
anvrinda huset pi nigot siitt sfl ir det bara att
hdra av sig till nflgon i styrelsen.
Styrelsens fcirsta uppgift kommer attvara att nu
scika pengar hos liinsstyrelsen fdr att gdra en s.k.
"fcirvaltningssplan" fdr huset.
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